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Interesseret?!

Hvorfor bruge milliarder når det der kan hjælpe er kontakt justering for eksport, jeg 
vil gerne medvirke til, at skabe vækst! Det gælder om at mange gør lidt, uden brug 
af millioner kroner men en prioriterer af den nuværende omkostning!

Jeg spørger bare? Hvad er mere vigtigt lige nu end vækst og dermed flere 
arbejdspladser?

For skabelse af vækst er det vigtigt, at mange gør lidt! Og den potentielle vækst er 
højest i små og mellemstore virksomheder!

Mit udgangspunkt er, at vi alle har samme teoretiske baggrund (næsten), men hvor 
de fleste løber rundt i skoven med kompas, er vi nogle der har en praktisk erfaring, 
og ser skoven fra oven!

Mine forslag bygger ikke på lavere skatter og afgifter eller tilskud i million / milliard 
klassen, men derimod på en optimering af ressourcer, og dermed en dynamisk 
indsats for eksport!

Det er vigtigt at tænke nyt og dynamisk!

Er der interesse? Skal jeg gerne uddybe min strategi!
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